
PROTOKÓŁ Nr 47/2021
z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Opieki Społecznej

przeprowadzonego wspólnie 
z pozostałymi Komisjami Stałymi Rady Miejskiej w Przasnyszu 

Rady Miejskiej w Przasnyszu
odbywającego się w dniu 26.10.2021 r.

pod przewodnictwem Przewodniczącej obrad – 
pani Małgorzaty Żbikowskiej

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 1400.

Obecni według załączonych list obecności – 8 Radnych.

Pani Małgorzata Żbikowska  –   Przewodnicząca obrad,   Przewodnicząca Komisji OKZiOS –
Otworzyła posiedzenie Komisji,  stwierdziła  prawomocność obrad,  powitała  wszystkich

przybyłych na spotkanie.  
Wskazała na planowany porządek obrad:
1. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Przasnysza na 2021 rok.
2. Projekt  uchwały  w sprawie  określenia  wysokości  stawek podatku  od nieruchomości  i

wprowadzenia zwolnień od tego podatku.
3. Projekt  uchwały w sprawie uchwalenia  „Regulaminu udzielania  pomocy materialnej  o

charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Miasta Przasnysz”.
4. Sprawozdanie z analizy oświadczeń majątkowych składanych Burmistrzowi Przasnysza,

Przewodniczącemu Rady Miejskiej oraz Wojewodzie Mazowieckiemu.
5. Informacja na temat stanu, wykorzystania oraz planów rozwoju infrastruktury sportowo-

rekreacyjnej Miasta Przasnysz.
6. Sprawy różne.

W tym momencie, o godz. 1405 na posiedzenie Komisji dołącza Radny Jarosław Włodarczyk
oraz Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Długokęcki.
Stan Rady: 10 Radnych

Punkt  1,2

Pani Małgorzata Żbikowska   –   Przewodnicząca obrad,   Przewodnicząca Komisji OKZiOS
–
Przedstawiła projekt uchwały w sprawie:

 zmiany uchwały budżetowej Miasta Przasnysza na 2021 rok.

Pan Łukasz Chrostowski   –   Burmistrz –
Zgłosił  wniosek formalny o zdjęcie  punktu 2 z porządku obrad z uwagi na to,  że Miasto
otrzymało na wnioski dofinansowanie z Polskiego Ładu, dlatego zmienia się optyka na budżet
przyszłoroczny i uważa, że z tym tematem można się jeszcze miesiąc wstrzymać. Natomiast
w uchwale budżetowej jest czysta kosmetyka jeszcze na ten rok, warto zwrócić uwagę na
kilka zadań, które wymagają większego nakładu finansowego. Zmniejsza się o kwotę 116 tys.
plan  wydatków  na  odsetki  od  obligacji  w  związku  z  oszczędnościami  związanymi  z
obniżkami stóp procentowych, natomiast zwiększa się o kwotę 127.000,00 zł plan wydatków
na  odpłatność  za  pobyt  mieszkańców  Przasnysza  w  domach  pomocy  społecznej.
Poinformował także, że Miasto nie będzie w stanie zrealizować zadania pn. „Przebudowa ul.
Żeromskiego” w związku z cenami, które ciągle rosną, będzie zdeterminowane, by tą ulicę
zrobić  na  samym  początku  przyszłego  roku,  natomiast  teraz   będzie  chciało  zrobić
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dokumentację  projektową i  80 tys.  zabezpieczyć  na ten cel  oraz zrobić też dokumentację
rozbudowy ul.  Miodowej i  60 tys.  przeznaczyć na opracowanie dokumentacji  projektowej
przebudowy ul. Matuszewskiego”, która jest planowana do zrobienia w 2022 r. oczywiście z
dofinansowaniem zewnętrznym, 20 tys. to plan wydatków na realizację zadania „przebudowy
budynku  komunalnego  przy  ul.  Kilińskiego  16”,  budynek,  który  Miasto  chce  bardzo
poważnie  wyremontować,  bo  stan  techniczny  obecnie  zamieszkiwanego  budynku nie  jest
najlepszy. Potrzebny jest także zakup za 23 tys. maszyny sprzątającej do Szkoły Podstawowej
nr 3,  gdyż ten który jest  teraz uległ  zniszczeniu  oraz zakup traktora dla potrzeb Ośrodka
Sportu i Rekreacji w Przasnyszu w kwocie 120 tys. 

Przewodnicząca Komisji zapytała Radnych czy mają pytania.

Pan Sławomir Czaplicki – Radny – 
Zapytał jakiej wielkości jest ten traktor?

W tym momencie, o godz. 1410 na posiedzenie Komisji dołącza Radny Arkadiusz Chmielik.
Stan Rady: 11 Radnych

Pan Łukasz Chrostowski   –   Burmistrz –
Powiedział, że jest to specjalny traktor, który pozwoli na lepsze utrzymanie nawierzchni.

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej –
Zapytał, czy obecnie funkcjonujący traktorek jeszcze działa, czy już zupełnie nie działa?

Pan Łukasz Chrostowski   –   Burmistrz –
Powiedział,  że  uległ  obecnie  problemom technicznym,  stan  naprawy wymaga  poważnych
nakładów,  ale  jest  chęć  sprzedania  tego  traktorka,  żeby  jeszcze  z  tego  jakieś  pieniądze
pozyskać.

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej –
Zapytał,  czy planowany w 2022 r. remont ul.  Żeromskiego będzie całościowy czy będzie
remontowany etapami, bo w tym roku miał być pierwszy etap tego remontu?

Pan Łukasz Chrostowski   –   Burmistrz –
Powiedział,  że  na to  zadanie  było  zaplanowane ok.  300 tys.  i  wstępnie,  po rozeznaniach
cenowych z naczelnikiem Inwestycji Miejskich, koszt tego zadania był trzykrotnie wyższy,
Miasto nie jest w stanie zrobić tego zadania nawet w dwóch etapach i postanowiło, że wystąpi
o dofinansowanie ze środków zewnętrznych i jak je pozyska, to to zadanie będzie można
wspólnie z ul. Matuszewskiego realizować.

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej –
Zapytał, czy ten odcinek od ul. Baranowskiej do ul. Broniewskiego nie byłoby szans zrobić?

Pan Łukasz Chrostowski   –   Burmistrz –
Odpowiedział, że nawet tego odcinka w tej kwocie nie dałoby rady wykonać, ponieważ trzeba
wykonać razem z chodnikami, kanalizacją…

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej –
Powiedział, że tak dopytuje, ponieważ był wielki spór odnośnie tej ulicy i tego remontu.
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Przewodnicząca  Komisji  zapytała  Radnych  czy  mają  jeszcze  jakieś  pytania,  a  następnie
poprosiła o stanowiska Komisji.

Członkowie Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i Porządku Publicznego, Komisji
Oświaty,  Kultury,  Zdrowia i  Opieki  Społecznej  oraz  Komisji  Rozwoju  Produkcji,  Usług,
Handlu i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowali projekt powyższej uchwały.

Punkt  3

Pani Małgorzata Żbikowska   –   Przewodnicząca obrad,   Przewodnicząca Komisji OKZiOS
–
Przedstawiła projekt uchwały w sprawie:

 uchwalenia „Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla
uczniów zamieszkałych na terenie Miasta Przasnysz”.

Pan Łukasz Chrostowski   –   Burmistrz –
Poprosił  panią  Dyrektor  MOPS  w  Przasnyszu  Joannę  Cieślik,  aby  zreferowała  Radnym
powyższy projekt uchwały.

Pani Joanna Cieślik – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej –
Powiedziała, że przedłożony Radnym projekt uchwały ma charakter porządkujący i się nie
zmienia. To zadanie jest realizowane przez MOPS od początku 2020 r., ale przez wiele lat
tym zadaniem zajmował się Wydziału Oświaty Urzędu Miasta. W powyższym regulaminie,
który nie będzie zmieniany, był zapis mówiący o tym, że dokumenty wymagane do zasiłku
szkolnego czy do stypendium szkolnego, należy składać do Burmistrza Miasta, a teraz jest do
Dyrektora MOPS, i w paru miejscach takie początkujące, wynikające ze zmiany realizatora
tego zadania, zapisy się znalazły. Jeśli chodzi o tą całą pomoc, która jest wypłacana osobom
uprawnionym, to nie są to duże kwoty, ani nie trafiają do dużej ilości osób, bo to jest w grupie
najuboższych  osób.  Wskazała,  że  należy  pamiętać,  że  funkcjonuje  dodatkowa  pomoc
świadczeń  socjalnych  w  formie  wyprawki  szkolnej  czyli  tzw.  „300+”,  oraz  że  stypendia
szkolne i zasiłki szkolne są wypłacane z budżetu państwa.      

Przewodnicząca  Komisji  zapytała  Radnych  czy  mają  jeszcze  jakieś  pytania,  a  następnie
poprosiła o stanowiska Komisji.

Członkowie Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i Porządku Publicznego, Komisji
Oświaty,  Kultury,  Zdrowia i  Opieki  Społecznej  oraz  Komisji  Rozwoju  Produkcji,  Usług,
Handlu i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowali projekt powyższej uchwały.

Punkt  4

Pani Małgorzata Żbikowska   –   Przewodnicząca obrad,   Przewodnicząca Komisji OKZiOS
–
Przedstawiła punkt obrad:

 Sprawozdanie  z  analizy  oświadczeń  majątkowych  składanych  Burmistrzowi
Przasnysza, Przewodniczącemu Rady Miejskiej oraz Wojewodzie Mazowieckiemu.

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej –
Powiedział,  że  Rada  otrzymała  z  Mazowieckiego  Urzędu  Wojewódzkiego  oświadczenie
Burmistrza  i  Przewodniczącego,  który  nie  znajduje  żadnych  uwag,  i  przesyła  celem
publikacji.  Są  też  pisma  z  Urzędu  Skarbowego  w  Przasnyszu  dotyczące  oświadczeń
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pracowników Urzędu Miasta,  Dyrektorów jednostek  organizacyjnych  Miasta  oraz  Prezesa
Zarządu  MZGKiM  oraz  Radnych  Rady  Miejskiej,  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  i
Burmistrza. Powiedział, że jakby ktoś chciał się dowiedzieć jakie, w analizie szczegółowej,
były błędy i uchybienia to może się zgłosić do pokoju Przewodniczącego Rady Miejskiej. W
oświadczeniach  najczęstszym  błędem  były  błędy  kreślarskie,  pisarskie.  Po  analizie
oświadczeń Przewodniczący zwrócił się do Radnych, żeby te błędy czy usterki uzupełnili,
również Urząd Skarbowy wychwycił kilka rzeczy.    

Pan Jan Ćwiek – Radny – 
Zapytał u kogo Urząd Skarbowy wychwycił, to nie wszyscy będą musieli chodzić? 

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej –
Wymienił Radnych, u których pojawiły się powyższe błędy. Poinformował też, że jeśli któryś
z  Radnych  ma  coś  do  wyjaśnienia  z  Urzędem  Skarbowym  to  bezpośrednio  tam  niech
wyjaśnia, Przewodniczący nie jest pośrednikiem, ponieważ na swoim etapie Przewodniczący
wyjaśniał. Jeśli Urząd Skarbowy wezwie, to Radni będą wyjaśniać. 

Punkt  5

Pani Małgorzata Żbikowska   –   Przewodnicząca obrad,   Przewodnicząca Komisji OKZiOS
–
Przedstawiła punkt obrad:

 Informacja  na  temat  stanu,  wykorzystania  oraz  planów  rozwoju  infrastruktury
sportowo-rekreacyjnej Miasta Przasnysz.

Pan Łukasz Chrostowski   –   Burmistrz –
Powiedział,  że  pracownik  Urzędu  Miasta  pani  Anna  Wdowińska  zebrała  informacje  ze
wszystkich szkół, przedszkoli i OSiR i Radnym dostarczyła. Poinformował, że w ostatnim
czasie były wykonywane prace związane z poprawą stanu i bezpieczeństwa na placu  tzw.
„Wembley” na placu zabaw, to zadanie wykonywał OSiR. Jest też plan pozyskania w 2022 r.
środków na dofinansowanie budowy boisk przy Szkole Podstawowej nr 1 i 3. Poinformował,
że został złożony do Lokalnej Grupy Działania wniosek o dofinansowanie na zbudowanie
ścianki wspinaczkowej w hali w Szkole Podstawowej nr 2, został wybrany wykonawca na
budowę ściany  wspinaczkowej  na  hali  Szkoły  Podstawowej  nr  3,  która  powinna  być  do
dyspozycji uczniów na koniec listopada. Infrastruktura sportowa w każdym z obiektów na
terenie miasta się rozwija. Ma nadzieję, że w przyszłym roku infrastruktura sportowa będzie
jeszcze lepsza, ale i dzisiaj jest na wysokim poziomie.

Pan Jan Ćwiek – Radny – 
Powiedział, że żeby to się przełożyło na sportowców.

Pan Łukasz Chrostowski   –   Burmistrz –
Powiedział,  że  kolejne  sekcje  sportowe  się  rozwijają,  np.  skok  wzwyż  w SP  nr  2,  a  w
następnym roku powinna powstać sekcja piłki ręcznej, były rozmowy z Dyrektorem OSiR,
żeby do Miasta wróciły zapasy.

Pan Piotr Kołakowski   –   Radny –
Podkreślił, że warto informować środowisko przasnyskie, bo to są świetne inicjatywy, poza
tym mają charakter tradycyjny, powrót do pewnych sukcesów, tradycji, które były wcześniej.
Warto  by  było  rozmawiać  z  Powiatem,  by  Powiat  wiedział  jakie  są  kierunki,  koncepcje
rozwoju Przasnysza w kwestiach sportowych, bo te talenty które się,  wierzy,  pojawią,  bo

4



ziemia  przasnyska  takie  talenty  miała,  w  późniejszym  okresie  edukacji,  czyli  w  szkole
powiatowej, mogły kontynuować, tak mu się wydaje, swoje pasje, które rozwiną się dzięki tej
słusznej inicjatywie.     

Pan Sławomir Czaplicki – Radny – 
Poruszył  temat  oświetlenia  na  stadionie  miejskim,  ponieważ  mieszkańcy  zgłaszają,  że  za
wcześnie światło gaśnie.

Pan Łukasz Chrostowski   –   Burmistrz –
Odpowiedział, że temat nie jest rozwiązany na dzień obecny, ale poproszono konserwatora od
oświetlenia,  żeby  przyjrzał  się  skrupulatnie  i  konserwator  był  dwa  razy  na  obiektach
sportowych  OSiR.  Tam  chodzi  o  wyeksploatowanie  oświetlenia,  które  jest  na  dzień
dzisiejszy, ono miało gwarancję na około rok – dwa, a świeci już pięć lat i jest do wymiany.
Dyrektor OSiR ma wstępny kosztorys, który opiewa na 20 tys. Możliwe, że w budżecie OSiR
znajdą się jakieś oszczędności i będzie można ten problem wyeliminować po zainwestowaniu
tych  20 tys..  Problem pojawia  się  wtedy,  kiedy  całe  oświetlenie  zapala  się  w godzinach
popołudniowych, to to oświetlenie gaśnie samo z siebie.

Pan Sławomir Czaplicki – Radny – 
Odniósł  się  do  wypowiedzi  Burmistrza,  mówiąc  że  Dyrektor  OSiR  mówił  o  kwestii
wyeksploatowania, natomiast może wcześniejsza reakcja by się przydała, bo skoro coś jest
wyeksploatowane, a korzystają z tego mieszkańcy, to trzeba to po prostu naprawić.     

Pan Łukasz Chrostowski   –   Burmistrz –
Odpowiedział, że problem nie był widoczny na wiosnę, w lato, kiedy dzieciaki grały o godz.
18,  kiedy  było  jeszcze  widno,  a  jesienią,  kiedy  zmrok  zapada  wcześniej  i  trzeba  było
uruchomić lampy i pojawił się problem, ale jest do rozwiązania.

Pan Sławomir Czaplicki – Radny – 
Poruszył temat  nagłośnienia na stadionie,  czy nie ma planu albo czy ośrodek nie mógłby
złożyć  projektu,  poszukać  programu,  żeby  porządne  nagłośnienie  zainstalować  na  terenie
obiektu,   

Pan Łukasz Chrostowski   –   Burmistrz –
Odpowiedział, że rozmawiał z władzami MKS Przasnysz, podpowiadał, gdzie można szukać
dofinansowania zewnętrznego. Nie rozmawiali na temat wsparcia z OSiR, i jak pojawią się
jakieś oszczędności, to będzie zasadna inwestycja, żeby to zrobić.  

Pan Sławomir Czaplicki – Radny – 
Odniósł się do wypowiedzi  Burmistrza,  mówiąc że to jest  bardziej  do Dyrekcji  OSiR, bo
MKS Przasnysz korzysta z tych obiektów, a nie jest ich właścicielem, a warto by było o tym
pomyśleć.  

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej –
Powiedział,  że  chciał  podziękować  w  imieniu  części  użytkowników  boiska  przy  osiedlu
wojskowym. Zapytał, czy byłoby można zainstalować tam piłko chwyty od strony budowy,
bo na teren jednostki piłki wpadają, żołnierze co jakiś czas zwracają te piłki jak mają obchód.

Pan Łukasz Chrostowski   –   Burmistrz –
Odpowiedział, że do tej pory to był teren ogólnodostępny. Miasto za te piłko chwyty zapłaciło
kilka tysięcy złotych. Jeśli jest taka potrzeba, to władze postarają się znaleźć na przyszły rok
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w budżecie środki na ten cel, ale ma świadomość, że to będzie kosztowna inwestycja, ale
poszukają rozwiązań.  

Punkt  6

Pani Małgorzata Żbikowska   –   Przewodnicząca obrad,   Przewodnicząca Komisji OKZiOS
–
Przedstawiła punkt obrad:

 sprawy różne.

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej –
Przedstawił kilka spraw. Pierwsza: dotyczyła stanowiska Rady Miejskiej w Płońsku z dnia
30.09.2021 r. w sprawie utrzymującego się aresztu dla Angeliki Borys i Andrzeja Poczobuta.
Rada  apeluje  najwyższych  władz  RP  o  podjęcie  wszelkich  możliwych  działań  na  rzecz
uwolnienia  Angeliki  Borys  i  Andrzeja  Poczobuta.  Druga:  dotyczyła  stanowiska
Ogólnopolskiego  Stowarzyszenia  Kominki  i  Piece  w  sprawie  proponowanych  zmian  w
uchwale  antysmogowej  i  zaproszenia  do  udziału  w  konsultacjach.  Trzecia:  dotyczyła
odczytania uchwały nr 1/2021 z dnia 25 października 2021 r. Rady Seniorów w Przasnyszu w
sprawie  remontu  MDK  w  Przasnyszu  wraz  z  wnioskiem  o  podjęcie  inicjatywy
uchwałodawczej  w  przedmiocie  zabezpieczenia  środków  finansowych  na  ten  cel  w
Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Przasnysz na lata 2021-2032.

Pan Jarosław Jachimowski – Radny – 
Poruszył temat zgłoszonej na wrześniowej sesji uszkodzonej ławki na ul. Osiedlowej. 

Pan Łukasz Chrostowski   –   Burmistrz –
Odpowiedział, że był robiony przegląd ławeczek w mieście i Burmistrz otrzymał informację,
że część z nich została zrobiona. 

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej –
Zapytał czy były przeglądane całościowo, i czy na ul. al. Jana Pawła II też były przeglądane?

Pan Jarosław Szmulski   –   Sekretarz –
Potwierdził, że przegląd był robiony całościowo, również na ul. al. Jana Pawła II.

Pan Jarosław Włodarczyk – Radny – 
Poruszył  temat  wyrównania  wzniesienia  na  moście  między  ul.  B.  Kryszkiewicza  a  ul.
Szpitalną, ponieważ nierówność utrudnia jazdę zarówno rowerem jak i samochodem.

W tym momencie, o godz. 1435 na posiedzenie Komisji dołącza Radny Robert Oleksik.
Stan Rady: 12 Radnych

Pan Łukasz Chrostowski   –   Burmistrz –
Odpowiedział,  że informację w tej sprawie przekazał do wydziału Inwestycji do realizacji.
Poruszył  także  problem znalezienia  firmy,  która  założyłaby  monitoring  na terenie  miasta.
Powiedział, że firma, która robi nam monitoring do tej pory zobowiązała się, że na koniec
tego  roku  albo  na  początku  przyszłego  roku  zrealizuje  wszystkie  zlecenia,  które  zgłosili
Radni. 

Pan Robert Oleksik – Radny – 
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Powiedział,  że  Burmistrz  na  ostatniej  sesji  obiecał  radnemu  załatanie  dziury  na  ul.
Warszawskiej,  powiedział,  że  od  2  października  jak  to  ma  reprezentować  dziury  w
chodnikach w centrum miasta, to gratuluje wydziałowi Promocji za promowanie miasta.

Pan Łukasz Chrostowski   –   Burmistrz –
Wyjaśnił, że Urząd zbiera szereg zgłoszeń, które są na terenie miasta i wykonawca, który ma
z nami umowę, przyjeżdża i łata dziury w ciągu jednego – dwóch dni. Widocznie jest problem
z wykonawcą, ale Burmistrz się dowie dlaczego to jest nie zrobione.

 Pan Robert Oleksik – Radny – 
Powiedział,  że jeśli  ktoś tam „wdepnie” wieczorem i złamie nogę, a będzie miał dobrego
prawnika,  to  dofinansowanie  do MDK pójdzie  dla  gościa.,  bo tam jest  dziura po kolana,
niezabezpieczona. 

 Pan Łukasz Chrostowski   –   Burmistrz –
Odpowiedział, że Miasto ma ubezpieczyciela, który pokrywa takie szkody, ale w pełni zgadza
się ze zdaniem radnego, ta sprawa powinna być załatwiona. 

 Pan Sławomir Czaplicki – Radny –
Zapytał, czy takie prace doraźne łatania dziur nie może wykonać MZGKiM?

Pan Łukasz Chrostowski   –   Burmistrz –
Odpowiedział, że Miasto ma podpisaną umowę z firmą INTER-BOR.

Pan Jarosław Włodarczyk – Radny –
Zwrócił  uwagę na to, że chyba we wrześniu były naprawy i jakość jest  karygodna, bo to
wszystko się teraz sypie, wspominając o stanie ul. Reja, jak ona teraz wygląda.

Pan Łukasz Chrostowski   –   Burmistrz –
Prosił,  żeby zgłaszać  takie  sprawy na  bieżąco,  żeby można było  reagować szybciej  i  nie
czekać miesiąc na komisje.

Pani Małgorzata Żbikowska   –   Przewodnicząca obrad,   Przewodnicząca Komisji OKZiOS
– 
Powiedziała,  że  kilkukrotnie  zgłaszała  konserwatorowi  problem  migającej  lampy,  która
obecnie się nie świeci od jakiegoś czasu i jest brak reakcji. 

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej –
Zgłosił problem wczesnego zapalania się lamp po południu i za wczesne wyłączanie lamp
rano.

Pan Łukasz Chrostowski   –   Burmistrz –
Odpowiedział,  że  w najbliższy  weekend będzie zmiana  czasu i  nie  ma sensu na trzy dni
zmieniać, żeby po trzech dniach znowu go przerabiać.

Pani Elżbieta Kisiel – Naczelnik GGNPP – 
Powiedziała: „We wrześniu podjęliście Państwo uchwałę dotyczącą  obciążenia służebnością
działki  zabudowaną stacją  trafo.  Przy  przygotowaniu  dokumentów  wyszło,  że  niestety
wymaga regulacji granica z działką sąsiednią. Wymagało to będzie dokonania podziału, czyli
potrzeba jest Państwa zgody, akceptacji na teraz, żeby można było dokonać podziału i potem
podjąć uchwałę o zbyciu tej wydzielonej działki na rzecz właściciela działki sąsiedniej.
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Pani Małgorzata Żbikowska   –   Przewodnicząca obrad,   Przewodnicząca Komisji OKZiOS
– 
Powiedziała, że jeśli jest taka potrzeba, to trzeba zrobić.

Wobec  wyczerpania  porządku  dziennego  Przewodnicząca  obrad  o  godz.  14.45  zamknęła
wspólne posiedzenie Komisji Stałych Rady Miejskiej w Przasnyszu.

Protokołowała:            Przewodnicząca obrad

Magdalena Jasińska           /-/ Małgorzata Żbikowska
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